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Raadsplein Info/debat TaKzaal 
 
Vergadering d.d. 16 oktober 2017 
Locatie Thomas a Kempiszaal 
Aanvang 19.00 
Eindtijd 22.30 
Voorzitter Dhr. J. Looijenga 
Griffier/secretaris Mevr. M. Zweers 
  
 

1.a. Opening en Mededelingen (19.00 – 19.05 uur)  
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur.  

1.b. Vaststelling van de agenda  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

2.a. Informatieronde (19.05 – 19.30 uur) Korte schorsing (19.30 – 19.35 uur) debatronde (19.35 - 
21.00 uur)  

2.b. Gewijzigd vaststellen bestemmingsplan Aalanden, Botlek 52  
Deze beslisnota stond rechtstreeks geagendeerd voor de besluitvormingsronde op 2 oktober 
2017, maar is toen van de agenda afgevoerd. Dit raadsplein wordt gestart met een korte 
informatieronde, waarbij ten eerste de schriftelijke reactie van het college op het inspreken 
van de bewonersvereniging tijdens de besluitvormingsronde van 2 oktober en ten tweede 
het rapport over de aanvullende parkeermeting wordt betrokken.  
Aan het begin van de informatieronde spreekt de heer Gerretzen de raad toe namens de 
bewonersvereniging Botlek. De presentatie is aan de stukken gevoegd. Hierna krijgen de 
woordvoerders van de fracties de gelegenheid om vragen te stellen aan de wethouder. Er 
worden enkele feitelijke vragen gesteld over de parkeerdruk en verkeersveiligheid aan de 
Botlek waarop de wethouder aangeeft dat er verschillende maatregelen zijn en worden 
genomen, maar dat het echte probleem voornamelijk zit in de verkeerssituatie bij de school. 
Over de invulling van groen heeft overleg plaatsgevonden tussen bewoners en ontwikkelaar, 
de resultaten daarvan zijn verwerkt in het bestemmingsplan. 
Na de informatieronde wordt overgegaan naar het debat. Daarin gaan de fracties in op de 
mogelijkheden en keuzes ten aanzien van het parkeren, al of niet op eigen terrein, op de 
parkeerdruk en piekmomenten en op de invulling van groen en boomkap. In het bijzonder 
wordt ingegaan op de manier waarop het proces met de buurt is verlopen. De meerderheid 
van de fracties is van mening dat, voordat een besluit genomen wordt over het gewijzigde 
bestemmingsplan, nogmaals gekeken moet worden welke mogelijkheden er zijn om meer 
tegemoet te komen aan de wensen en behoeften van de bewoners en meer draagvlak te 
creëren. 
De wethouder benadrukt dat het college altijd een optimale balans tussen verschillende 
belangen wil bereiken. Over deze nieuwe ontwikkeling is dan ook wel degelijk overleg 
geweest met de bewoners en de ontwikkelaar is nog steeds bereid om te kijken naar de 
invulling van het groen. Verder geeft de wethouder aan dat er in meer gevallen wordt 
afgeweken van het uitgangspunt van parkeren op eigen terrein en dat daarvoor op deze 
specifieke plek ook de fysieke ruimte voor is. De parkeerdruk speelt met name op 
piekmomenten rondom het halen en brengen bij de school en daarover kan het gesprek met 
de school gevoerd worden. Indien nodig zouden daarna ook nog verkeersbesluiten genomen 
kunnen worden. De wethouder doet tenslotte de toezegging om de komende periode 
opnieuw met de bewoners en tevens met de school in gesprek te gaan en binnen afzienbare 
tijd een aanvullende notitie over de resultaten hiervan aan de raad te zenden.  
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Aan het eind van het debat is de conclusie dat beslisnota nog niet wordt geagendeerd voor 
de besluitvormingsronde en dat conform de toezegging van de wethouder eerst de 
aanvullende notitie wordt afgewacht. De agendacommissie wordt verzocht om op basis van 
de inhoud van deze aanvullende stukken te bepalen wanneer en hoe het voorstel opnieuw 
geagendeerd kan worden.  

3. Pauze (21.00 – 21.10 uur)  
4. Debatronde  
5. Omgevingsvisie, deel 1 (21.10 - 22.30 uur)  

In het voorstel wordt de raad gevraagd om in te stemmen met deel 1 van de omgevingsvisie 
‘Mijn Zwolle van Morgen 2030’, met daarin de kernopgaven en ambities voor de 
omgevingsvisie. Deze ambities moten de basis vormen voor de uitwerking in deel 2, met 
ontwikkelrichtingen en kwaliteiten van gebieden en locaties in Zwolle. 
De fracties zijn over het algemeen positief over de opgaven en de ambities die in deel 1 van 
de omgevingsvisie zijn geformuleerd. Er is waardering voor de wijze waarop op het 
menselijk kapitaal centraal wordt gesteld, waarop aandacht is voor het thema gezondheid en 
tevens voor het verzette werk. De fracties gaan verder onder andere in op inbreiding versus 
uitbreiding en mogelijke locaties hiervoor, op de relatie tussen de stad en het buitengebied, 
op ruimte voor groen in de stad en op de aandacht voor natuur en milieu in de 
omgevingsvisie. Verder wordt de wethouder nadrukkelijk gevraagd om bij de uitwerking naar 
deel 2 stevig in te zetten op betrokkenheid van inwoners op verschillende schaalniveaus. 
In zijn reactie op het debat geeft de wethouder aan dat er binnen ruimtelijk beleid een 
transitie gemaakt moet worden naar integraal beleid op lokaal niveau. Daarbij moet de 
komende periode het ‘hoe en waar’ steeds verder uitgewerkt worden. De input wordt 
gehaald in de stad, waarbij steeds terug gelegd en gecheckt moet worden of we nog op de 
goede weg zijn en waar eventueel bijstelling of actualisatie nodig is. Sommige ambities en 
opgaven lijken misschien op gespannen voet te staan, maar vaak is juist ook verbinding 
mogelijk of moeten keuzes gemaakt worden. Zo wordt ingezet op meer woningen, zoveel 
mogelijk door inbreiding, maar is in de stedelijke omgeving ook ruimte nodig voor groen en 
ontmoeting. De groene waarden worden juist ook in deel 2 gewaardeerd door natuur en 
milieu uitgebreid een plek te geven. Over dit onderwerp en over de toekomstige 
bestemmingen van het buitengebied blijft de wethouder in gesprek met natuur- en 
milieuorganisaties, agrariërs en de regio. De wethouder doet verder een aantal 
toezeggingen. Ten eerste komt er een procesvoorstel over het betrekken van inwoners, ook 
op wijkniveau, bij het opstellen van deel 2 van de omgevingsvisie. Verder wordt het inzetten 
van de economische effectrapportage (EER) meegenomen in de omgevingsvisie en 
tenslotte zal bezien worden of er een natuurwaardenkaart kan worden opgenomen in de 
omgevingsvisie. 
Aan het eind van de bespreking wordt besloten dat het voorstel voldoende is besproken en 
kan worden geagendeerd voor de besluitvormingsronde op 30 oktober aanstaande.  

6. Sluiting (22.30 uur)  
De voorzitter sluit de vergadering om 23.58 uur.  
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